
  
 
 
 
REPUBLIKA HRVATSKA 
ISTARSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA KRŠAN  
OPĆINSKO VIJEĆE 
52232 Kršan, Blaškovići 12 
Tel: +385 (0)52 378 222, fax: +385 (0)52 378 223 
E-mail: opcina-krsan@pu.t-com.hr, www.krsan.hr 

 
KLASA: 024-05/24-01/10 
URBROJ: 2163-22-24-39 
Kršan, 19. prosinca 2024. 

Z A P I S N I K 
 
sa 8. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan, održane dana 19. prosinca 2024. godine u prostorijama 
Doma kulture u Kršanu. 
 
Nazočni:  
- vijećnici: Silvano Uravić - Predsjednik vijeća, Boris Rogić - Potpredsjednik vijeća, te članovi: Jelena Bartolić 

Škropeta, Ana Boneta Jančić, Silvia Fable, Esad Huskić, Valdi Runko, Boris Babić, Darko Androić, Šemso Mujić, 
Mauricio Bajerić i Dino Salamun 

- nedostaju: Ivan Vozila 
- Općinski načelnik: Roman Carić,  
- djelatnici općinskih službi: Glorija Fable – Pročelnica JUO, Rita Licul Ilijević – Voditeljica Odsjeka za proračun i 

financije, Vilma Stankić -  Voditeljica Odsjeka za urbanizam, graditeljstvo i komunalne poslove, Zoran Karlić - Viši 
stručni suradnik za društvene djelatnosti i informiranje i Sandra Jurasić – Viša referentica za uredsko poslovanje u 
svojstvu voditelja zapisnika,  

- od strane tiska: Silvana Fable (Radio Labin), Katarina Perković Šoštarić (5 portal), Robi Selan (Labinština.info) i 
Branko Biočić (Glas Istre). 

 
Napomena: Ova se sjednica tonski snima, te će tonski zapis biti pohranjen u arhivi Općine Kršan uz ovaj zapisnik. 
 

Započeto u 17:00 sati.  
 

Predsjednik vijeća Silvano Uravić otvara 8. redovnu sjednicu Općinskog vijeća Općine Kršan, pozdravlja sve 
prisutne, te poziva stručne službe na prozivanje članova Općinskog vijeća kako bi se moglo utvrditi današnji kvorum. 
Nakon što je prozivkom utvrđeno da je prisutno 12 od 13 vijećnika, a da se opravdao vijećnik Ivan Vozila,  
Predsjednik vijeća konstatira da je utvrđen kvorum, te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 
Prelazi se na usvajanje Dnevnog reda sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan koji se sastoji od 18 točaka. 
Sukladno članku 46. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Kršan u propisanom roku nije pristigao niti jedan pisani 
prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog red. Predsjednik vijeća predlaže da se 15. točka Dnevnog reda Prijedlog 
Odluke o komunalnoj naknadi na području Općine Kršan odgodi za jednu od sljedećih sjednica, a da se potom svaki 
naredni broj točke smanji za jedan broj. Članovi vijeća prihvaćaju navedeni prijedlog, pa Predsjednik vijeća 
zaključuje valjanost dnevnog reda, te se prelazi na obradu istog. 
 
Ad 1.) Verificiranje zapisnika sa 6. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan održane dana 
20.11.2024. 
 
Predsjednik vijeća poziva vijećnike da iznesu primjedbe na zapisnik ukoliko ih imaju, no primjedbi na zapisnik od 
strane vijećnika nije bilo, te se predložen zapisnik jednoglasno usvaja.  
 
Ad 2.) Prijedlog Odluke o II. izmjenama Odluke o korištenju dijela sredstava komunalne naknade na 
području Općine Kršan za 2024.   
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja V. Stankić, koja ukratko navodi stavke za koje se planira koristiti sredstva 
komunalne naknade, te obrazlaže. Nakon obrazloženja Predsjednik vijeća raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  
prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 
 

ODLUKA 
O II. IZMJENAMA ODLUKE O  KORIŠTENJU DIJELA SREDSTAVA KOMUNALNE NAKNADE 

NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2024. 
 

u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 

mailto:opcina-krsan@pu.t-com.hr
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Ad 3.) Prijedlog Programa II. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Kršan za 2024.: 
 
3.1. Prijedlog II. Izmjena Programa izgradnje, adaptacije i održavanja poslovnih, stambenih i objekata 
spomeničke baštine na području Općine Kršan za 2024.  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja V. Stankić, koja daje kratko obrazloženje točke. Potom Predsjednik vijeća 
otvara kojeg otvara raspravu. 
 
E. Huskić pita stanje vezano uz zgradu mjesnog odbora u Potpićnu, koja svake godine uđe u proračun i zatim izađe. 
V. Stankić napominje da je za zgradu mjesnog pokrenut postupak legalizacije, međutim u međuvremenu se 
ustanovilo da je zgrada postojala prije 1968., tako da je sad u postupku proces da se to dokaže, pa da se odustane 
od legalizacije i da se konačno zgrada uknjiži, pa da možemo pristupiti adaptaciji. 
 
Pitanja više nije bilo pa se prelazi na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 
SUZDRŽAN donose 

 
II. IZMJENE PROGRAMA IZGRADNJE, ADAPTACIJE I ODRŽAVANJA POSLOVNIH, 

STAMBENIH I OBJEKATA SPOMENIČKE BAŠTINE NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2024. 
 
u tekstu kako su predložene, a iste čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
3.2. Prijedlog II. Izmjena Programa planova, studija, projekata i podloga na području Općine Kršan za 2024. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja V. Stankić, koja ukratko obrazlaže, a potom se otvara rasprava. 
Prijavljenih nije bilo pa se prelazi na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 
SUZDRŽAN donose 

 
II. IZMJENE PROGRAMA PLANOVA,  

STUDIJA, PROJEKATA I PODLOGA NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2024. 
 
u tekstu kako su predložene, a iste čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
3.3. Prijedlog II. Izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Kršan za 2024. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja V. Stankić, koja ukratko obrazlaže smanjenje sredstava u Programu. 
Predsjednik vijeća otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se 
jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donose 

 
II. IZMJENE PROGRAMA ODRŽAVANJA  

KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2024. 
 

u tekstu kako su predložene, a iste čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
3.4. Prijedlog II. Izmjena Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kršan za 2024. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja V. Stankić. V. Stankić obrazlaže smanjenje sredstava u Programu, nakon 
kojeg otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 
glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donose 

 
II. IZMJENE PROGRAMA GRAĐENJA  

KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2024. 
 

u tekstu kako su predložene, a iste čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
3.5. Prijedlog II. Izmjena i dopuna Programa  javnih potreba u kulturi Općine Kršan za 2024. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja R. Licul Ilijević, koja ukratko obrazlaže povećanje sredstava u Programa 
navodeću da se povećanje odnosi na redovan rad Interpretacijskog centra Vlaški puti. Nakon obrazloženja S. Uravić 
otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova 
ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donose 

 
II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA  

JAVNIH POTREBA U KULTURI PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2024. 
 

u tekstu kako su predložene, a iste čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
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3.6. Prijedlog II. Izmjena Programa javnih potreba u sportu Općine Kršan za 2024.  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja R. Licul Ilijević, koja ukratko obrazlaže povećanje sredstava Programa, a 
zbog povećanja sredstava za liječničke preglede sportaša. Nakon obrazloženja S. Uravić otvara raspravu, no budući 
prijavljenih nije bilo prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 
SUZDRŽAN donose 

 
II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA  

JAVNIH POTREBA U SPORTU PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2024. 
 

u tekstu kako su predložene, a iste čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
3.7. Prijedlog II. Izmjena Programa socijalne skrbi Općine Kršan za 2024.  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja R. Licul Ilijević, koja ukratko obrazlaže smanjenje sredstava Programa. 
Nakon obrazloženja S. Uravić otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo prelazi se na glasovanje. Glasovanjem 
se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donose 

 
II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA  

SOCIJALNE SKRBI OPĆINE KRŠAN ZA 2024. 
 

u tekstu kako su predložene, a iste čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
3.8. Prijedlog II. Izmjena i dopuna Programa školskog i ostalog obrazovanja i predškolskog odgoja Općine 
Kršan za 2024. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja R. Licul Ilijević, a koja obrazlaže smanjenje sredstava u ovom Programu, a 
budući se u ovom Programu nalazi i Financijski plan Dječjeg vrtića Kockica, obrazlaže i taj plan, odnosno smanjenje 
sredstava u istom. Nakon obrazloženja S. Uravić otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  prelazi se na 
glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donose 

 
II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA  

ŠKOLSKOG I OSTALOG OBRAZOVANJA I PREDŠKOLSKOG ODGOJA  
OPĆINE KRŠAN ZA 2024. 

 
u tekstu kako su predložene, a iste čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
3.9. Prijedlog II. Izmjena Programa korištenja sredstava ostvarenih od naknade za promjenu namjene 
poljoprivrednog zemljišta i korištenje sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom 
pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta u 
vlasništvu RH na području Općine Kršan za 2024.  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja V. Stankić, a koja ukratko obrazlaže smanjenje sredstava u ovom 
Programu, te S. Uravić otvara raspravu. Budući prijavljenih nije bilo  prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se 
jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donose 

 
II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA  

KORIŠTENJA SREDSTAVA OSTVARENIH OD NAKNADE ZA PROMJENU NAMJENE  
POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA I KORIŠTENJE SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA,  

PRODAJE, PRODAJE IZRAVNOM POGODBOM, PRIVREMENOG KORIŠTENJA I  
DAVANJA NA KORIŠTENJE IZRAVNOM POGODBOM POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA  

U VLASNIŠTVU RH NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2024. 
 

u tekstu kako su predložene, a iste čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad 4.) Prijedlog II. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Kršan za 2024 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja R. Licul Ilijević, a koja iznosi kako se ovim II. Izmjenama i dopunama 
Proračuna Općine Kršan ukupni prihodi i primici smanjuju za ukupno 819.758,60 EUR. Navodi kako je najviše 
prihoda smanjeno od komunalne naknade, komunalnog doprinosa, te prodaje nefinancijske imovine, što obrazlaže, 
a potom obrazlaže i rashodovnu stranu.  
 
Nakon obrazloženja S. Uravić otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  prelazi se na glasovanje. 
Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donose 
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II. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA OPĆINE KRŠAN ZA 2024 
 

u tekstu kako su predložene, a iste čine sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad 5.) Prijedlog Odluke o korištenju dijela sredstava komunalne naknade na području Općine Kršan za 2025. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja V. Stankić, a koja ukratko obrazlaže temelj donošenja i svrhu ove odluke. 
Nakon obrazloženja, S. Uravić otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  prelazi se na glasovanje. 
Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 

 
ODLUKA 

O KORIŠTENJU DIJELA SREDSTAVA KOMUNALNE NAKNADE 
NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2025. 

 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad 6.) Prijedlog Programa Proračuna Općine Kršan za 2025.: 
 
Predsjednik vijeća napominje da će se nakon obrazloženja svakog pojedinog prijedloga programa, glasati za svaki 
prijedlog zasebno.  
 
6.1. Prijedlog Programa izgradnje, adaptacije i održavanja poslovnih, stambenih i objekata spomeničke 
baštine na području Općine Kršan za 2025.  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja V. Stankić, koja ukratko obrazlaže program koji iznosi 1.910.980,00 EUR, 
te navodi značajnije stavke programa. Nakon obrazloženja S. Uravić otvara raspravu. 
 
E. Huskić iznosi kako je u prošlom mandatu dosta kritizirao V. Runka, a da bi sada bilo nekorektno da ne kritizira 
sebe i svoju listu, jer uvijek smo na nekom početku, što obrazlaže. Kao primjer navodi situaciju sa sportskom 
dvoranom, za kojom postoji potreba stanovništva, te isto obrazlaže. Zaključuje svoje izlaganje iznoseći mišljenje 
kako budući već nema izgrađene dvorane, kako bi trebalo biti izgrađeno nešto drugo. 
V. Runko se osvrće na stavku koja značajno „upada u oči“, a to je iznos od 450.000,00 EUR za separaciju, 
obrazlažući kako su se ta sredstva trebala bolje iskoristiti. 
V. Stankić upoznaje kako je ovaj projekt jedan od nekoliko projekata koji se financiraju iz kapitalne pomoći iz 
državnog proračuna, odnosno prijavljeni su na Fond pravedne tranzicije, pa stoga moraju biti tako navedeni u 
proračunu. 
 
Prijavljenih više nije bilo pa S. Uravić zatvara raspravu, te se prelazi na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 
12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 

 
PROGRAM  

IZGRADNJE, ADAPTACIJE I ODRŽAVANJA POSLOVNIH, 
STAMBENIH I OBJEKATA SPOMENIČKE BAŠTINE NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2025. 

 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
6.2. Prijedlog Programa planova, studija, projekata i podloga na području Općine Kršan za 2025.  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja V. Stankić, nakon čijeg kratkog obrazloženja otvara raspravu. 
Š. Mujić pita da li će biti uvrštena ambulanta u Potpićnu, te vezano uz krčenje šume u tu svrhu, smatra da bi drvo 
dobro došlo pojedinim socijalno ugroženim stanovnicima za ogrjev, što obrazlaže. 
 V. Stankić mu odgovara da će ambulanta biti uvrštena u drugim izmjenama UPU Potpićan, a sve ostalo je na 
Istarskoj županiji. Mi moramo najprije donijeti izmjenu plana da bi se ta ambulanta mogla tamo preseliti. V. Stankić 
ga poziva na uvid dokumentacije. 
 
te se nakon kratke rasprave prelazi na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 
SUZDRŽAN donosi 

 
PROGRAM  

PLANOVA, STUDIJA, PROJEKATA I PODLOGA NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2025. 
 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
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6.3. Prijedlog  Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na  području Općine Kršan za 2025. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja V. Stankić, nakon kojeg otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  
prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 
 

PROGRAM 
UTROŠKA SREDSTAVA ŠUMSKOG DOPRINOSA NA  PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2025. 

 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
6.4. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Kršan za 2025. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja V. Stankić, nakon kojeg otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  
prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 
 

PROGRAM 
ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2025.  

 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
6.5. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kršan za 2025. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja V. Stankić. V. Stankić obrazlaže program navodeći koje sve stavke ulaze 
u program. Program iznosi 1.492.909,00 EUR, od čega je najznačajnija stavka Izgradnja prilazne ceste za naselje 
Načinovići u visini ukupno 1.000.000,00 EUR, s time da će Hrvatske ceste sufinancirati u iznosu 785.000,00 EUR, 
za što je potpisan sporazum, a javna nabava je dovršena i očekuje se potpisivanje ugovora krajem siječnja sljedeće 
godine, kao i početak radova. Ostale stavke većinom su nastavak projekata od ove godine 
S. Uravić otvara raspravu. 
 
S. Uravića interesira da li postoji od strane načelnika i njegovog tima plan i projekcija asfaltiranja nerazvrstanih 
putova na području Općine Kršan, da li prostoje određeni prioriteti i kakve su mogućnosti za realizaciju istog. 
R. Carić iznosi kako je asfaltiranje goruće pitanje Općine Kršan, a više-manje svi znamo koje su dionice u najlošijem 
stanju. Plan sanacije bio je uglavnom dogovoren i sve je bilo u redu do financijske krize koja nas je zadesila 
početkom godine. Bitno je napomenuti da je u nerazvrstane ceste uloženo udjelom županije i našim dijelom  ukupno 
1.400.000,00 EUR u tri i pol godine, što nije zanemarivo, te nabraja dionice koje su asfaltirane. Napominje da je 
cesta Vlašići jedna od prioriteta za asfaltiranje. S obzirom da će 2025. godina vjerojatno financijski biti kopija 2024., 
smatra da je 100.000,00 EUR jedan optimističan iznos po pitanu realizacije. 
S. Uravić zahvaljuje na odgovoru, te sugerira da u ovoj situaciji počne razmišljat o povećanju komunalnog doprinosa 
za novoizgrađene objekte, koja su sredstva strogo namjenska i koriste se za komunalnu infrastrukturu, što 
obrazlaže. Navodi kako preferiramo domaće stanovništvo, no imamo situacije da ljudi iz raznih dijelova svijeta 
kupuju terene na našem području, a plaćaju isti komunalni doprinos kao i naši stanovnici. Stoga predlaže da se u 
cilju povećanja prihoda počne razmišljat u tom smjeru.  
J. Bartolić Škropeta predlaže da s obzirom da je nemoguće sad asfaltirati sve ceste koje je potrebno, da se krene s 
krpanjem rupa na cesti. 
B. Rogić podržava mišljenje J. Bartolić Škropeta, također predlaže „vatrogasno“ krpanje ceste, odnosno asfaltiranje 
da građani vide da postoji volja, dok se financijska situacija ne popravi, što obrazlaže. 
 
S. Uravić zaključuje raspravu, te prelazi na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 
SUZDRŽAN donosi 
 

PROGRAM 
GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2025. 

 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
6.6. Prijedlog  Programa  javnih potreba u kulturi Općine Kršan za 2025. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja R. Licul Ilijević, nakon kojeg otvara raspravu, no budući prijavljenih nije 
bilo  prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 

 
PROGRAM 

JAVNIH POTREBA U KULTURI PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2025. 
 

u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
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6.7. Prijedlog  Programa javnih potreba u sportu Općine Kršan za 2025. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja R. Licul Ilijević, nakon kojeg otvara raspravu. 
E. Huskić čestita boćaru iz Čepića Ivanu Načinoviću na postignutom uspjehu na svjetskom prvenstvu. Napominje  
kako su troškovi sporta sve veći, te će se nastaviti tražiti više sredstava za sportske udruge, a zbog financijske 
situacije nada se da će udruge uspjeti opstati.   
S. Uravić prelazi na glasovanje, slijedom kojeg se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 

 
PROGRAM 

JAVNIH POTREBA U SPORTU PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2025. 
 

u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
6.8. Prijedlog  Programa socijalne skrbi Općine Kršan za 2025.  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja R. Licul Ilijević, koja ukratko upoznaje s programom i sredstvima 
predviđenim za pojedine stavke. 
S. Uravć otvara raspravu. 
Š. Mujić iznosi kako je u Potpićnu netko posjekao dio šume, te pita da li je s time upoznat predsjednik Odbora za 
socijalu i da li su ta drva nekome dodijeljena za ogrjev. Smatra da bi drva od sječe jako dobro došla nekim obiteljima 
za  ogrjev.  
R. Carić iznosi kako nije upoznat sa sječom, te pita da li je u pitanju šuma u vlasništvu Općine Kršan, na što mu Š. 
Mujić potvrdno odgovara. 
V. Runko upoznaje da je to sječa stabala na zemljištu predviđenom za budući dom zdravlja. 
R. Carić odgovara da nema službenih saznanja o tome, da Odbor za socijalna pitanja također nema o tome 
saznanja, te da će se isto provjeriti. 
B. Rogić iznosi da se takve situacije kao što je sječa šuma ukoliko netko primijeti treba prijaviti mjerodavnim tijelima 
koje su za to zadužene. Upoznaje kako je Odbor za socijalna pitanja sastavio popis osoba kojima je potrebna pomoć 
za drva za ogrjev, te im je pomoć osigurana. Također iznosi kako se uspjelo realizirati cijeli planirani program u 
proračunu za socijalna pitanja od ove godine, što obrazlaže. 
S. Uravić naglašava da se raspravlja o prijedlogu o 2025. godinu, te predlaže i sugerira da kad se bude krenulo s 
ikakvim krčenjem šume da se u suglasju s Odborom za socijalu u 2025. posječeno drvo dostavi socijalno 
najugroženijem stanovništvu. 
 
Potom S. Uravić zaključuje raspravu i prelazi na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 
PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 

 
PROGRAM  

SOCIJALNE SKRBI OPĆINE KRŠAN ZA 2025. 
 

u tekstu kako je predložen, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
6.9. Prijedlog Programa mjera zaštite pučanstva od zarazne bolesti i javnih potreba zdravstvene zaštite 
Općine Kršan za 2025. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja R. Licul Ilijević, koja kratko obrazlaže program. Potom S. Uravić otvara 
raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 
PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 

 
PROGRAM 

MJERA ZAŠTITE PUČANSTVA OD ZARAZNE BOLESTI I JAVNIH POTREBA ZDRAVSTVENE ZAŠTITE 
OPĆINE KRŠAN ZA 2025. 

 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
6.10. Prijedlog Programa školskog i ostalog obrazovanja i predškolskog odgoja Općine Kršan za 2025.  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja R. Licul Ilijević, nakon kojeg otvara raspravu, no budući prijavljenih nije 
bilo  prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 

 
PROGRAM 

ŠKOLSKOG I OSTALOG OBRAZOVANJA I PREDŠKOLSKOG ODGOJA OPĆINE KRŠAN ZA 2025. 
 

u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
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6.11. Prijedlog Programa korištenja sredstava ostvarenih od naknade za promjenu namjene poljoprivrednog 
zemljišta i korištenje sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog 
korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH na 
području Općine Kršan za 2025.  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja V. Stankić, a koja u svojem obrazloženju navodi najveće stavke Programa, 
između ostalih i sredstva za dokumentaciju za posjetiteljski centar u Čepić polju, tzv. peta zgrada. 
S. Uravić otvara raspravu. 
 
V. Runko pita koja je to peta zgrada, na što mu V. Stankić odgovara da te zgrade nema, već je u pitanju ruševina. 
 
Prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 

 
PROGRAM  

KORIŠTENJA SREDSTAVA OSTVARENIH OD NAKNADE ZA PROMJENU NAMJENE POLJOPRIVREDNOG 
ZEMLJIŠTA I KORIŠTENJE SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, PRODAJE, PRODAJE IZRAVNOM 

POGODBOM, PRIVREMENOG KORIŠTENJA I DAVANJA NA KORIŠTENJE IZRAVNOM POGODBOM 
POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU RH NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2025. 

 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Predsjednik vijeća Predlaže pauzu u 18:24 sati. 
 
Sa sjednice odlazi vijećnik Mauricio Bajerić. 
 
Sjednica se nastavlja u 18:38 sati. 
 
 
Ad 7.) Prijedlog Proračuna Općine Kršan za 2025. i Projekcija za 2026. i 2027.  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja R. Licul Ilijević. U svom obrazloženju R. Licul Ilijević navodi kako je 
prijedlog Proračuna Općine Kršan za 2025. godinu utvrđen u iznosu 8.194.365,00 EUR, od čega su prihodi 
poslovanja u visini 7.276.346,00 EUR, a prihodi od prodaje nefinancijske imovine utvrđeni u visini 828.244,00 EUR. 
Rashodi i izdaci utvrđeni su u istom iznosu, s time da su rashodi ukupno u visini 7.875.830,00 EUR, od čega su 
rashodi poslovanja u visini 4.352.647,00 EUR, a rashodi za nabavku nefinancijske imovine 3.523.183 EUR. Izdaci 
za financijsku imovinu za otplatu kredita iznose 318.535,00 EUR. Potom obrazlaže ukratko stavke posebnog djela 
proračuna, te stavke pojedinih programa. U procesu planiranja za 2025. dosta je novina, između ostalog i dužnost 
Općine Kršan da do 01.01.2026. donese Odluku o uspostavi riznice, što obrazlaže. 
S. Uravić otvara raspravu. 
 
V. Runko se interesira o sredstvima za Nacionalnog plan oporavka i otpornosti koje „upadaju u oči“ jer radi se o 
ukupno velikom iznosu. Tu ulaze samo stavke: Prenamjena separacije, te Agrolaboratorij Rakita, koji je po njemu 
čudan naziv s upitnom budućnošću. Pita što iz toga proizlazi, odnosno što dobivamo, a koji su troškovi. Također pita 
koja je to komisija određivala koji će programi lokalne zajednice ući u sastav ovog Plana. Obrazlaže kako se o tome 
treba ozbiljno pozabavit jer u pitanju je razvoj ove zajednice, koju moramo voditi mi, a ne neki drugi uredi koji nisu s 
našeg područja. 
S. Uravić pita koja je bila zvijezda vodilja pri sastavljanju ovog proračuna u visini 8.194.365,00 EUR ako smo 
nebrojeno puta čuli kako glavni punjač proračuna od 01.01. do polovice lipnja 2025. kreće u proces remonta. Od 
kuda ćemo oprihodovati taj iznos, budući će najizdašniji izvor prihoda biti uskraćen. Time će i puno planiranih 
projekata „doći na tanak led“, što obrazlaže. I dalje mu proračun zgleda kako popis želja, a ne popis realnosti. 
Smatra da bi ovo vijeće trebalo održati jednu tematsku sjednicu vezano uz projekcije proračuna za 2026. i 2027. 
R. Carić daje svoj osvrt na prijedlog proračuna. Smatra da je ovaj prijedlog realan jer uzima u obzir sve one podatke,  
parametre  i saznanja za koje se zna da će se ili neće desiti. Zbog situacije s termoelektranom 2025. godina biti će 
vjerojatno „copy/paste“ 2024., što obrazlaže. Nabraja kapitalne investicije s kojima se ulazi u 2025, a to su proširenje 
i dogradnja dječjeg vrtića , za koji se već sada zna da će iznos biti veći nego je planiran, te izgradnja prilazne ceste 
Načinovići. Iznosi planirane iznose i proceduru temeljem koje su se iznosi u proračunu planirali. Sve ostale 
investicije će pričekati drugu polovicu 2025., kada ćemo imati konkretnije pokazatelje o dinamici punjenja proračuna. 
Čeka nas povećanje rashoda radi usklađivanja plaća u Dječjem vrtiću Kockica, što obrazlaže. Usklađivanje plaća za 
zaposlene u upravi u Općini Kršan su u ovoj godini rasle i još će rasti uslijed  rasta minimalne plaće od 01.01.2025. 
Nije zanemarivo spomenuti i povećanje plaća djelatnika Javne vatrogasne postrojbe. Napominje kako je naglasak u 
2025. je očuvanje postojećih prava za socijalno osjetljive skupine stanovništva, udruga i svih ostalih korisnike i koje 
nabraja, te obveze koje obrazlaže, no zaključuje kako je u 2025. godini najveći naglasak na štednji, koliko je to 
moguće. Daje informaciju korištenju ugovorenog revolving kreditu početkom ove godine u iznosu 800.000,00 EUR. 
Naglašava kako Općina Kršan i dalje posluje otežano, no kako se podmiruju sve preuzete obveze prema 
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dobavljačima i korisnicima, a koje iznose 200 do 250 tisuća EUR svaki mjesec. Cijeni interes za temu Fonda 
pravedne tranzicije, te upoznaje kako se planira tematska sjednica, koja se ove godine nije uspjela održati, a na koju 
će biti pozvan regionalni koordinator iz Istarske županije koji je upućen u sve tokove ovog Fonda, a na kojoj će biti 
hodogram aktivnosti od 2020. do danas, te zahvaljuje na interesu za ovu temu. 
V. Runko daje sugestiju, s obzirom na sredstva koje se trebalo dobiti, a nisu, da se koriste znanja ministarstva i 
gdina. povjerenika iz Pule, što obrazlaže. 
 
Pitanja više nije bilo pa S. Uravić zaključuje raspravu i prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 11 
glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 

 
PRORAČUN OPĆINE KRŠAN ZA 2025.  

I PROJEKCIJA ZA 2026. I 2027. 
 

u tekstu kako je predloženo, a isti čine sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Ad 8.) Prijedloga Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Kršan za 2025.  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja R. Licul Ilijević, nakon kojeg otvara raspravu, no budući prijavljenih nije 
bilo  prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 11 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 

 
ODLUKA  

O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA OPĆINE KRŠAN ZA 2025. 
 

u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Ad 9.) Prijedlog  konačnih Odluka  o prodaji nekretnina  vlasništvu/suvlasništvu Općine Kršan  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja G. Fable, koja ukratko obrazlaže proceduru prodaje šest katastarskih 
čestica. Iznosi kako ukupan iznos koji je Općina Kršan ostvarila ovom prodajom iznosi 58.061,00 EUR. 
 
Potom S. Uravić otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo prelazi se na glasovanje za svaku nekretninu 
zasebno.  
 
Glasovanjem se jednoglasno s 11 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 

 
ODLUKA 

O PRODAJI NEKRETNINA DORIJANI SERGOVIĆ 
 

u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Glasovanjem se jednoglasno s 11 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 
 

ODLUKA 
O PRODAJI NEKRETNINA NEDŽADU BAHTIJAREVIĆU 

 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Glasovanjem se jednoglasno s 11 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 
 

ODLUKA 
O PRODAJI NEKRETNINA VALTERU VOZILA 

 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Glasovanjem se jednoglasno s 11 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 
 

ODLUKA 
O PRODAJI NEKRETNINA DI KLAUSU ENGELHART I MONIKI ENGELHART 

 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
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Ad 10.) Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu/ suvlasništvu 
Općine Kršan  
 

Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja G. Fable. U obrazloženju prijedloga Odluke G. Fable navodi kako je u 
tekstu prijedloga Odluke došlo do tiskarske greške, odnosno piše „k.č. 887/2 ZGR zk.ul. 1404 u k.o. Plomin“, a treba 
pisati bez ZGR, odnosno samo „k.č. 887/2 zk.ul. 1404 u k.o. Plomin“.  Nakon obrazloženja Predsjednik vijeća otvara 
raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 11 glasova ZA, 0 
PROTIV I 0 SUZDRŽAN donose 
donosi 

 
ODLUKA 

 O RASPISIVANJU JAVNOG NATJEČAJA ZA PRODAJU NEKRETNINA  
U VLASNIŠTVU/ SUVLASNIŠTVU OPĆINE KRŠAN 

 

u tekstu kako je predložena, a uz navedeni ispravak, te ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Š. Mujić se interesira o natječaju za prodaju zemljišta Belkić Enveru koji je poništen, na što mu G. Fable potvrđuje 
da je taj natječaj poništen, te da se nije ponovno proveo jer je u tijeku postupak cijepanja parcele da bi se postupak 
prodaje mogao provesti. 
 
Ad 11.) Prijedlog Izmjena i dopuna Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Kršan za 
razdoblje 2024. do 2028.  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja G. Fable, a koja obrazlaže temelj i postupak donošenja ovog prijedloga 
plana, a na kraju obrazloženja navodi da će se prilikom objave ovih Izmjena i dopuna Plana u Službenom glasilu 
Općine Kršan u tekstu još navesti tekst „uz prethodno odobrenje Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije, Odsjeka za prostorno uređenje i gradnju – Labin, KLASA: 350-02/24-01/37, URBROJ: 2163-18-
3/1-24-3 od 17. prosinca 2024.“, budući je suglasnost pristigla jučer, umjesto kako sada stoji u tekstu „uz prethodnu 
suglasnost javnopravnog tijela nadležnog za prostorno planiranje i gradnju“. Nakon obrazloženja Predsjednik vijeća 
kojeg otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 11 
glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donose 
 

IZMJENE I DOPUNE PLANA UPRAVLJANJA POMORSKIM DOBROM  
NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA RAZDOBLJE 2024. DO 2028. 

 
u tekstu kako su predložene, a uz navedenu izmjenu, a iste čine sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad 12.) Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o redu na pomorskom dobru na području Općine Kršan 
  
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja G. Fable, a koja u svom obrazloženju navodi ako je ova Odluka već 
donesena na Općinskom vijeću dana 14.12.2023., nakon čega je kao opći akt upućena na nadzor nadležnom 
ministarstvu. Ministarstvo nam je poslalo dopis da je potrebno akt ispraviti, odnosno nisu bile navedene propisane 
mjere za održavanje reda na pomorskom dobru i dr., nakon čega smo akt ispravili, odnosno naveli mjere i dali na 
javno savjetovanje, te je sada na donošenju.  
S. Uravić otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 
11 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 
 

ODLUKA 
 O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O REDU NA POMORSKOM DOBRU NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN 

 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 13.) Prijedlog Odluke o raspolaganju nekretninama u vlasništvu Općine Kršan na području Proizvodno 
poslovne zone Kršan – Istok sa Centrom agropoduzetništva  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja načelniku R. Cariću. 
R. Carić navodi da su ova Odluka o raspolaganju nekretninama u vlasništvu Općine Kršan na području Proizvodno 
poslovne zone Kršan – Istok sa Centrom agropoduzetništva i Program poticajnih mjera za poduzetnike u Proizvodno 
poslovnoj zoni Kršan - Istok sa Centrom agropoduzetništva iz točke 14. zasebno donose, no čine jednu nedjeljivu 
cjelinu. Upoznaje kako su gdin. Florijan Ćelić i odvjetnica Mirna Radolović koji su trebali obrazlagati ove točke  
opravdano spriječeni prisustvovati današnjoj sjednici, te će stoga on ukratko obrazložiti. Upoznaje kako je za oba 
prijedloga provedeno javno savjetovanje od 15. – 30. studenog 2024., te su svi prijedlozi koji su mogli biti uvaženi, 
ukomponirani u ove dvije odluke, pogotovo prijedlozi da se izađe u susret lokalnim poduzetnicima, što obrazlaže. 
Nada se da ukoliko se ove odluke danas donesu da će se polovicom siječnja iduće godine utvrditi površine koje idu 
u javni natječaj, što je u interesu naših lokalnih poduzetnika i šire zajednice. 
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S. Uravić otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 
11 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 
 

ODLUKA 
 O RASPOLAGANJU NEKRETNINAMA U VLASNIŠTVU OPĆINE KRŠAN NA PODRUČJU PROIZVODNO 

POSLOVNE ZONE KRŠAN – ISTOK SA CENTROM AGROPODUZETNIŠTVA 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 14.) Prijedlog Programa poticajnih mjera za poduzetnike u Proizvodno poslovnoj zoni Kršan - Istok sa 
Centrom agropoduzetništva 
 

Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja načelniku R. Cariću, koji u svom obrazloženju ukratko navodi i obrazlaže 
poticane mjera za poduzetnike, od kojih ističe najvažnije: umanjenje ugovorene kupoprodajne cijene s maksimalnim 
iznosom do 50%, umanjenje komunalnog doprinosa do 50%, umanjenje nominalne obračunske vrijednosti 
komunalne naknade do 90% i druge mjere koje se odnose na lokalne poduzetnike. 
S. Uravić čita prijedlog teksta Odluke o donošenju Programa poticajnih mjera za poduzetnike u Proizvodno 
poslovnoj zoni Kršan - Istok sa Centrom agropoduzetništva, nakon čega prijedlog Odluke prilaže materijalima 
Općinskog vijeća. 
Potom otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  prelazi se na glasovanje.  
Glasovanjem se jednoglasno s 11 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 
 

O D L U K A 
 

Članak 1. 
  Donosi se Program poticajnih mjera za poduzetnike u Proizvodno poslovnoj zoni Kršan – Istok sa Centrom 
agropoduzetništva. 
 

Članak 2. 
  Sastavni dio ove Odluke čini Program poticajnih mjera za poduzetnike u Proizvodno poslovnoj zoni Kršan – 
Istok sa Centrom agropoduzetništva. 
 

Članak 3. 
  Danom stupanja na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka donošenju  Program poticajnih mjera za 
poduzetnike u Proizvodno poslovnoj zoni Kršan – Istok sa Centrom agropoduzetništva (Službeno glasilo Općine 
Kršan br.13/2023.) 

 
Članak 4. 

  Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u  „Službenom glasilu Općine Kršan“. 
 

Ad 15.) Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova na području Općine Kršan za 2025.  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja V. Stankić, koja daje kratko obrazloženje prijedloga odluke, ako i 
procedure donošenja istog. 
S. Uravić otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  prelazi se na glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 
11 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 
 

ODLUKA  
O PRIVREMENOJ ZABRANI IZVOĐENJA RADOVA NA PODRUČJU OPĆINE KRŠAN ZA 2025. 

 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 16.) Prijedlog Odluke o Izmjeni Odluke o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka i vijećnika 
izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Kršan 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja R. Licul Ilijević, koja u kratkom obrazloženju navodi da se ovaj prijedlog 
Odluke donosi zbog početka mirovanja mandata vijećniku Lucianu Mrzliću, te se aktivacije mandata vijećnici Silviji 
Fable, što obrazlaže. S. Uravić otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo  prelazi se na glasovanje. 
Glasovanjem se jednoglasno s 11 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 
 

ODLUKA  
O IZMJENI ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA RAD POLITIČKIH STRANAKA I VIJEĆNIKA 

IZABRANIH S LISTE GRUPE BIRAČA ZASTUPLJENIH U OPĆINSKOM VIJEĆU OPĆINE KRŠAN 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
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Ad 17.)  Razno. 
 
Predsjednik vijeća poziva vijećnike na postavljanje pitanja.  
B. Rogić pohvaljuje sugrađane koji su postigli iznimna postignuća na području sporta, a to su boćar Ivan Načinović 
koji je sudjelovao na svjetskom prvenstvu i osvojio zlatnu medalju, Deana Jurasića i Mauricija Bajerića, ujedno i 
našeg vijećnika, koji su kao vozači automoto utrka obojica osvojili zlatni volan, te ponovno pohvaljuje Nolu Fornažar 
koja je također državni prvak, te im svima poželjuje daljnje uspjehe u njihovim sportovima. Također napominje da je 
nakon odlaska u mirovinu dosadašnjeg predsjednika Gradskog crvenog križa Labin, tu ulogu volonterski preuzela 
naša sugrađanka i liječnica Dr. Tamara Fable Karlić na što smo izrazito ponosni, što obrazlaže. 
 
Predsjednik vijeća konstatira da su iscrpljene sve točke Dnevnog reda, te koristi priliku da na kraju godine svima 
poželi puno sreće, zdravlja, uspjeha i blagostanja u povodom predstojećih blagdana, zahvaljuje svima na radu i 
suradnji, te poziva svih na prigodni domjenak uoči blagdana. Zaključuje sjednicu u 19:36 sati. 
 
 
                VODITELJ ZAPISNIKA                     PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

 
                    Sandra Jurasić, v.r.                            Silvano Uravić, v.r. 


